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Abstract (en)
[origin: WO8204269A1] The device comprises a pair of delivery rolls (1) followed by a hollow shaft (2) provided with an attaching yarn bobbin, a
pair of detaching cylinders (3) as well as a take-up device (4). Between the pair of supply cylinders (1) and the hollow shaft (2) there is arranged a
casing wherein a main channel, as well as a fiber sucking channel and a yarn sucking channel are located. Further, in the casing there is arranged a
movable tube for interrupting the effect of the fiber sucking channel. Said tube may be arranged tranversally to the main channel and movable about
its longitudinal axis or arranged in the direction of the main channel axis and movable about its longitudinal axis or displaceable in the longitudinal
direction.

Abstract (fr)
Le dispositif comprend une paire de cylindres (1) delivreurs suivie d'un arbre creux (2) pourvu d'une bobine de fil d'attache, une paire de cylindres
detacheurs (3) de meme qu'un dispositif enrouleur (4). Entre la paire de cylindres delivreurs (1) et l'arbre creux (2) est dispose un boitier (5) dans
lequel se trouvent un canal principal, de meme qu'un canal aspirateur de fibres et un canal aspirateur de fils. En plus, dans le boitier est dispose de
maniere mobile un tube d'interruption de l'effet du canal aspirateur de fibres. Ce tube peut etre dispose en travers du canal principal et mobile autour
de son axe longitudinal ou dispose dans la direction de l'axe du canal principal et mobile autour de son axe longitudinal ou deplacable dans le sens
longitudinal.
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